
 

 

 

 

Pracovní setkání/diskuze k třebechovickému skateparku  

Vážené kolegyně a kolegové, 

jak jsme již na posledním zasedání zastupitelstva sdělili, je třeba se sejít a pohovořit o současném 

stavu skateparku a možnostech jeho úprav, a to nejen vzhledem ke špatnému technickému 

současnému stavu. My pod Orebem je již v kontaktu s mládeží, která má zájem o „záchranu“ a péči o 

skatepark. Setkání by mělo být otevřené i pro zájemce o osud skateparku. 

 

Navrhujeme termín pondělí 13. května 2019 od 18 hodin v zasedací síni na MÚ.  

 

Prosím vás o zpětnou informaci, zda na schůzku dorazíte, či nikoli, abychom předběžně věděli, kolik 

se nás sejde. Svoji odpověď zasílejte, prosím, všem zastupitelům, abychom měli informaci všichni. 

 

Za MY POD OREBEM  

Tomáš Bořek, Mgr. Klára Zdechovská, Ing. Kamila Kuťáková 

 

V Třebechovicích pod Orebem dne 29. 04. 2019  

 

 


